
 

 

Αθήνα,  28 Ιουνίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Στήριξη και όχι απαξίωση του ρόλου και της λειτουργίας των 

μονοεδρικών φαρμακείων». 

  
Όπως είναι γνωστό, τα μονοεδρικά φαρμακεία βρίσκονται σε δημοτικά 

διαμερίσματα και κοινότητες, συνήθως μικρών αστικών αλλά και 

απομακρυσμένων ορεινών περιοχών στηρίζοντας τον πληθυσμό μεγάλης 

ηλικίας, αλλά και τις οικογένειες που ζουν εκεί. Επιπλέον, απευθύνονται σε 

μικρό κύκλο ασθενών, με σοβαρές δυσκολίες μετακίνησης και 

προσβασιμότητας σε κοντινά φαρμακεία. 

Εξ’ αυτού του λόγου, για την εξυπηρέτηση των ασθενών, την αποτελεσματική 

παροχή φαρμακευτικών υπηρεσιών προς τις μικρές κοινότητες και το δικαίωμα 

των πολιτών, σύμφωνα με το Σύνταγμα και τον Νόμο, στην ισότιμη και επαρκή 

πρόσβαση στην ιατροφαρμακευτική περίθαλψη, τα μονοεδρικά φαρμακεία 

υποχρεούνται να καλύπτουν τις ανάγκες έκτακτων περιστατικών σε 24ωρη 

βάση.  

Παρόλα αυτά, φαρμακοποιοί από διάφορες περιοχές της χώρας βρέθηκαν 

αντιμέτωποι με καταγγελίες και πρόστιμα από τις Διοικητικές Αρχές σε τοπικό 

και κεντρικό επίπεδο, αν και όπως ισχυρίζονται με στοιχεία, κινήθηκαν εντός 

του πλαισίου των παραπάνω υποχρεώσεων τους, που προβλέπονται ρητώς 

από το Νόμο και την ιδιαίτερη φύση και τον ρόλο των μονοεδρικών 

φαρμακείων. 

Επειδή η πρόσβαση στο φάρμακο για τους κατοίκους τοπικών κοινοτήτων με 

συγκεκριμένο πληθυσμό είναι αναγκαία όλο το εικοσιτετράωρο και οι 

φαρμακοποιοί καλούνται να παράσχουν και τις πρώτες βοήθειες σε περίπτωση 

ανάγκης. 

Επειδή υφίσταται ήδη σοβαρή δυσκολία για τους νέους φαρμακοποιούς να 

επιλέξουν θέσεις μονοεδρικών φαρμακείων που κενώνονται σε 

απομακρυσμένες περιοχές ή μικρές κοινότητες, με αποτέλεσμα αυτές να 

«χηρεύουν», και τελικά η περιφέρεια να στερείται ένα σημαντικό επιστημονικό 
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δυναμικό, αλλά και να μην καλύπτονται ανάγκες που συμβάλλουν στην 

ασφάλεια του τοπικού πληθυσμού. 

Επειδή η λειτουργία των μονοεδρικών φαρμακείων είναι κατοχυρωμένη για 

δεκαετίες τόσο στη συνείδηση των πολιτών όσο και στο πλαίσιο του Νόμου, 

αποτελώντας σημαντικό κρίκο στην αλυσίδα της ιατροφαρμακευτικής 

περίθαλψης στην κοινότητα και την παροχή κρίσιμων υπηρεσιών υγείας σε μία 

μεγάλη κατηγορία, κυρίως ευπαθών συμπολιτών μας (με χαμηλά εισοδήματα 

και μεγάλης ηλικίας). 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιες πρωτοβουλίες θα αναλάβει, ώστε να μην αντιμετωπίζουν 

διακρίσεις και απαξίωση του σημαντικού ρόλου τους οι 

φαρμακοποιοί  των μονοεδρικών φαρμακείων, κατά την άσκηση 

των νόμιμων καθηκόντων τους προς τους πολίτες που έχουν 

άμεσα ανάγκη; 

 

2. Έχει επεξεργαστεί το Υπουργείο σχέδιο στήριξης και 

εκσυγχρονισμού του πλαισίου λειτουργίας των μονοεδρικών 

φαρμακείων λαμβάνοντας πάντοτε υπόψη το νευραλγικό τους 

ρόλο για την πρωτοβάθμια κυρίως φροντίδα στις τοπικές 

κοινωνίες; 

 

                                           Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ψυχογιός Γεώργιος 
Ξανθός Ανδρέας 

 
Αβραμάκης Ελευθέριος 
Αγαθοπούλου Ειρήνη 

Αθανασίου Αθανάσιος (Νάσος) 
Αλεξιάδης Τρύφωνας 

Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 
Αραχωβίτης Σταύρος 

Αυγέρη Θεοδώρα (Δώρα) 
Αυλωνίτης Αλέξανδρος - Χρήστος 

Βαρδάκης Σωκράτης 
Βαρεμένος Γιώργος 

Βέττα Καλλιόπη 
Ηγουμενίδης Νίκος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 
Καλαματιανός Διονύσιος - Χαράλαμπος 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 
Λάππας Σπυρίδων 
Μάλαμα Κυριακή 

Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 



Μάρκου Κωνσταντίνος 
Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Μιχαηλίδης Ανδρέας 
Μουζάλας Γιάννης 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
Μπουρνούς Γιάννης 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 
Παπαηλιού Γιώργος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 
Σαντορινιός Νεκτάριος 

Σκουρλέτης Παναγιώτης (Πάνος) 
Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




